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Po`arevac - Konstatuju}i dobru poveza-
nost lokalnih samouprava sa Ministar-
stvom dr`avne uprave i lokalne samou-
prave, na prvoj sednici Saveta Brani~ev-
skog upravnog okruga odr`anoj u Po`a-
revcu najavljeno je potpisivanje sporazu-
ma izme|u gradova i op{tina sme{tenih
u slivovima reka, koji }e doprineti una-
pre|enju saradnje ovih podru~ja s obzi-
rom na njihove specifi~nosti i vanredne
situacije. Sednica je odr`ana u kabinetu
na~elnika Brani~evskog okruga Aleksan-
dra \oki}a uz prisustvo Ivana Bo{njaka,

dr`avnog sekretara u Ministarstvu dr-
`avne uprave i lokalne samouprave.

Saradnja jedinica lokalne samou-
prave i dr`avnih organa je izuzetno do-
bra, poslednjih godina i Okrug je dobio
zna~ajnu ulogu u koordinaciji. Preko
njega se radi ozakonjenje, radimo dosta
dobro i postoje rezultati. Cilj da se oza-
konjenje zavr{i do kraja mandata ove
vlade u ovom okrugu bi}e svakako is-
punjen. Radimo i evidenciju skup{tina
stanovanja i registraciju, {to je veoma
va`an zadatak, rekao je Aleksandar \o-

ki} i dodao da je pokrenuta inicijativa za
kandidovanje lokacija za izgradnju sta-
nova za policiju i vojsku, ali }e verovat-
no biti pro{ireno na sve kategorije zapo-
slenih gra|ana, kojima je to neophod-
no. Grad Po`arevac je ponudio tri loka-
cije, a ostale op{tine u okrugu po jednu.

Z. V.
Strane IV - V

Gradona~elnik Po`arevca odgovorio 
na „prozivke“ sa dru{tvenih mre`a

Nema zapo{ljavanja
preko naprednjaka

Vrlo brzo nakon Ringelsana, koji ve}
obu~ava 300 radnika, Stop {op 
zaposli}e jo{ toliko na osnovu 
ponude na Sajmu zapo{ljavanja Strana III

PO^ELA SA RADOM TURSKA FABRIKA TEKSTILA RINGELSAN 
Po`arevac - Turska tekstilna kompanija Ringelsan po~ela je 15. februara
obuku prvih 300 radnika za rad u fabrici tekstila. Ujedno }e raditi na
proizvodima koje }e se isporu~iti inostranom kupcu. Prema re~ima na{eg
izvora iz lokalne samouprave pomenuta fabrika je u zavr{noj fazi tehni~kog
i tehnolo{kog osposobljavanja objekta, a sve iz razloga jer su potpisani
vi{emilionski ugovori sa stranim kupcima koji su oro~eni i prva isporuka

proizvoda iz Po`arevca mora da se realizuju do kraja aprila teku}e godine.
U prvoj fazi u naredna tri meseca obu~i}e se i zaposliti 300 radnika. Obuka
je uslovljena otvaranjem konkursa kod nadle`ne NSZ, kao i brzinom zajed-
ni~kog delovanja slu`benika NSZ-a i menad`menta Ringelsana. M. V.
Na fotografiji:Turski investitori sa gradona~elnikom Spasovi}em
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Odr`ana prva sednica Saveta Brani~evskog okruga u ovoj godini

Saradnja op{tina 
u slivovima reka

Pokrenuta inicijativa za
kandidovanje lokacija
za izgradnju stanova za
policiju i vojsku, ali }e
to verovatno biti
pro{ireno na sve
kategorije zaposlenih
gra|ana
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Reprezentativna izlo`ba SANU u Galeriji savremene umetnosti

Dela velikana do 14. marta
Ljubitelji umetnosti imaju priliku da u`ivaju u ostvarenjima 
Stevana Todorovi}a, Paje Jovanovi}a, Ljubomira Ivanovi}a, Uro{a
Predi}a, Marka ^elebonovi}a, Petra Lubarde, Mila Milunovi}a,
Nedeljka Gvozdenovi}a, Ljubice Soki} i mnogih drugih

Po`arevac - Reprezentativna iz-
lo`ba Srpske akademije nauka i
umetnosti pod nazivom „Umet-
ni~ka zbirka SANU - likovni
umetnici akademici“, otvorena
je u po`areva~koj Galeriji savre-
mene umetnosti na Starom kor-
zou, a povod je bio Dana dr`av-
nosti Srbije. Autorka ove izlo`be
je Jelena Me`inski Milovanovi},
vi{a kustoskinja, zamenica
upravnika Galerije SANU.

Brojne ljubitelje umetnosti,
me|u kojima su bili predstav-
nici lokalne samouprave i jav-
nog ̀ ivota, je pozdravio dr Gor-
dan Bojkovi} direktor Narod-
nog muzeja u Po`arevcu, a izlo-
`bu je otvorio akademik Du{an
Ota{evi}, upravnik Galerije SA-
NU, istakav{i da je javnost prvi
put videla dela iz Umetni~ke
zbirke 1982. godine u rekon-
struisanom i obnovljenom ga-
lerijskom prostoru SANU.

- Od tada je umetni~ka zbirka
redovno predstavljana, a 2011.
godine izlo`ene radove pratio je
prvi katalog Akademijine kolek-

cije. Izlo`ba Umetni~ka zbirka
SANU - likovni umetnici akade-
mici, koju ~ini 50 odabranih dela,
namenjena je prvenstveno mu-
zejima i galerijama {irom Srbije,
kako bi se posetioci upoznali ne
samo sa jednim delom Umetni~-
ke zbirke, ve} i stekli uvid u krite-

rijume kojima je, tokom skoro
dva veka, formirana kolekcija.
Ovom izlo`bom i katalogom, u
kome se reprodukuju odabrani
radovi slikara i vajara ~lanova
SANU od osnivanja do danas,
Akademija ̀ eli da oda priznanje
i iska`e zahvalnost brojnim da-
rodavcima zaslu`nim za formi-
ranje bogatog fonda, da podseti
na zadu`binare s kraja 19. i po-
~etka 20. veka, na darodavce -
ljubitelje umetnosti, ali i na same
umetnike - akademike koji su
svojim darovima i donacijama,
koji pristi`u i danas, osnovali
Umetni~ku zbirku SANU“.

Ova izuzetna izlo`ba traje
do 14. marta. Narednih mesec
dana Galerija }e biti otvorena
za posetioce radnim danima,
kao i vikendom od 7 do 20 ~a-
sova, a ulaz je slobodan.

Ina~e, ljubitelji umetnosti
imaju priliku da u`ivaju u deli-
ma Stevana Steve Todorovi}a,
Paje Jovanovi}a, Ljubomira Lju-
be Ivanovi}a, Uro{a Predi}a,
Marka ^elebonovi}a, Petra Lu-
barde, Mila Milunovi}a, Nedelj-
ka Gvozdenovi}a, Ljubice Soki}
i mnogih drugih velikana na{e
likovne umetnosti. 

Z. V.

Program 23. Gluma~kih 
sve~anosti „Milivoje @ivanovi}“

[est komada pred
Po`arevljanima
Po`arevac - Gluma~ke sve~anosti „Dani Milivoja @ivanovi}a“,
koje se u Po`arevcu organizuju 23. put, bi}e odr`ane od 30.
marta do 4. aprila, najavljeno je prilikom predstavljanja pro-
grama ove manifestacije posve}ene bardu na{eg glumi{ta, Po-
`arevljaninu Milivoju @ivanovi}u. 

Selektor ovogodi{njeg festivala prof. dr Milivoje Mladeno-
vi} predstavio je pozori{na ostvarenja koja }e se ove godine na-
}i pred po`areva~kom publikom. Gluma~kih sve~anosti otva-
ra Zvezdara teatar predstavom Borislava Peki}a „Kore{poden-
cija“, u re`iji Gor~ina Stojanovi}a. Druge festivalske ve~eri Ate-
lje 212 izve{}e komad „Moja ti“ ra|eno po tekstu Olge Dimi-
trijevi}, a u re`iji Aleksandre Milavi} Dejvis.

Prvog aprila dolazi novosadsko Srpsko narodno pozori{te
sa predstavom „Anika i njena vremena“, scenario i re`ija Ana
\or|evi}. Jo{ jedno vojvo|ansko Narodno pozori{te ono Som-
borsko, izve{}e komad „Kad bi Sombor bio Holivud“ ra|enom
po motivima drame Radoslava Dori}a, a u re`iji Kokana Mla-
denovi}a. Takmi~arski deo zatvara Narodno pozori{te iz Beo-
grada sa Nu{i}evom „O`alo{}enom porodicom“ u re`iji Jago-
{a Markovi}a. U ~ast nagra|enih bi}e izvedena i predstava „Cr-
na kutija“ u re`iji Andreja Nosova - Beogradsko dramsko po-
zori{te Beograd - Beoart. Z. V.

Kostolac - Crkva Svetog Geor-
gija u Starom Kostolcu posedu-
je tri vredne ikone koje su rad
jednog od najve}ih srpskih sli-
kara Uro{a Predi}a. Re~ je o
ikonama Svetog \or|a, Svetog
Ignatija i Svetog Prokopija, ko-
je }e sada biti restaurirane i
konzervirane, zahvaljuju}i li~-
nom anga`ovanju kostola~ke
slikarke Sne`ane Milo{evi}, uz
podr{ku kostola~kog ogranka

„Elektoprivrede Srbije“, naja-
vljuje EPS Energija.

- Pre pet godina do{la sam
na ideju da ikone u hramu u
Starom Kostolcu moram spasi-
ti od daljeg propadanja. Tako
po~inje traganje za realizacijom
ove ideje. Upoznala sam San-
dru Jakovljevi}, koja je dokto-
rand na Fakultetu primenjenih
umetnosti u Beogradu. Predo-
~ila sam joj ovu ideju i tada je
po~eo na{ zajedni~ki rad na re-
stauraciji ikona. Sandra ne}e
primati nikakvu materijalnu
naknadu za restauraciju i kon-
verzaciju na ikonama Uro{a
Predi}a, pod tako|e besplat-
nim nadzorom stru~nih ljudi.
Na sebe sam zatim preuzela za-
datak da obezbedim finansij-

ska sredstva i donatore, kako
bismo uspeli da obezbedimo
sve {to treba za ovako slo`enu
restauraciju i konzervaciju iko-
na Uro{a Predi}a, istakla je
Sne`ana Milo{evi}. Po{to je re~
o pokretnim ikonama velike
umetni~ke vrednosti, pre zapo-
~injanja restauracije bilo je
neophodno dobiti i saglasnost
Srpske pravoslavne crkve.

- Prikupile smo svu neop-

hodnu dokumentaciju i sve zah-
tevane dozvole za realizaciju. Po-
duhvat je zapo~et zahvaljuju}i
blagoslovu vladike brani~evskog
dr Ignatija Midi}a, koji nam je
odobrio po~etak radova. U kon-
taktu smo sa ocem Petrom Ra ì-
}em, sve{tenikom u crkvi Svetog
velikomu~enika Georgija u Sta-
rom Kostolcu, koji brine o ovim
ikonama. Ura|ena su sva detalj-
na istra ìvanja i fizi~ko-hemijske
analize strukturnih slojeva na
slici, koji su neophodni da bi
projekat bio potpun. Svi zahte-
vani proceduralni postupci su
dosledno po{tovani i nakon tri
godine rada, dobijena je i sagla-
snost nadle`nih institucija, na-
gla{ava Sne`ana Milo{evi}.

EPS Energija i Z. V.

Projekat konzervacije i obnove vrednih 
dela ~uvenog umetnika u Starom Kostolcu

Stigla saglasnost za
tri Predi}eve ikone

Povodom 175 godina postojanja
Srpska akademija nauka i umetnosti, povodom jubileja 175 godina postojanja,
kroz izlo`bu „Umetni~ka zbirka SANU - Likovni umetnici akademici“ predstavlja
deo svoje bogate zbirke umetni~kih dela. Od osnivanja Dru{tva srpske slovesnosti
1841. a kasnije preko Srpskog u~enog dru{tva, Kraljevske akademije, do dana{nje
SANU, prikupljana su umetni~ka dela na razli~ite na~ine: otkupima, donacijama
dobrotvora i poklonima umetnika - akademika.

Ohrid - Kamerni hor „Odjek“,
koji je osnovan pri Muzi~koj
{koli „Stevan Mokranjac“ u Po-
`arevcu, priredio je solisti~ki
koncert pred prepunom salom
gradskog zdanja Op{tine

Ohrid. Povod za gostovanje u
Makedoniji bila je prezentacija
Projekta Evropske unije u okvi-
ru Instituta pretpristupne po-
mo}i IPA „Decenija pripadno-
sti i slavljenje razli~itosti“. Hor

„Odjek“ se predstavio sa 11 pe-
sama razli~itih narodnosti koje
`ive u Makedoniji i pobrao
simpatije publike koja ih je dva
puta vra}ala na bis.

- Pravi izazov za peva~e bio je

{to su izvo|ene pesme na ~ak pet
razli~itih jezika i to pred predstav-
nicima svih narodnosti ~ije su se
melodije na{le na repertoaru, iz-
javio je profesor Ilija Rajkovi}, ru-
kovodilac ovog hora. Sude}i po
reakcijama publike, ovom izazo-
vu hor „Odjek“ je uspe{no odoleo
uz posebne pohvale za uspe{no
interpretiran stil kao i za odli~no
savladanu dikciju. Uz brojne po-
zive za budu}a gostovanja po
Makedoniji kao i drugim dr`ava-
ma u okru`enju, Hor „Odjek“ je
dobio sjajne kritike od dela stru~-
ne javnosti koju su ~inili muzi~ki
pedagozi, kompozitori, kao i diri-
genti horova iz nekoliko gradova
u Makedoniji ~ime je i dostojno
prezentovao grad Po`arevac van
granica na{e zemlje. Z. V.

Kamerni hor „Odjek“ odu{evio Ohri|ane

Izvodili pesme na pet jezika

Para}in - Izlo`ba filmskih pla-
kata Istorijskog arhiva Po`are-
vac postavljena je Para}inu a
organizator ove postavke je ta-
mo{nji Zavi~ajni muzej.

Plakati sa ove izlo`be govore
o filmovima nema~ke, ma|ar-
ske, {vedske i ameri~ke produk-
cije u navedenom periodu, a ko-

ji kao celina, ostavljaju sna`an
utisak o doga|ajima i tokovima
pro{losti. Kontinuitet pra}enja
plakata kroz vreme njihovog iz-
davanja, predstavlja istoriograf-
sku pri~u posebnu po svojoj di-
namici i profilisanim `ivotnim
temama koje ~ine njihov sadr`aj.

Izlo`ba je javnosti prvi put

prikazana u Galeriji Trgovin-
skog centra u Ptuju u Republici
Sloveniji aprila 2011. godine, a
potom i u Po`arevcu, Beogra-
du, ̂ a~ku i ]upriji.

Na sve~anosti otvaranja izlo-
`be prisutnima su se obratili Bra-
nislav Stojanovi}, direktor Zavi-
~ajnog muzeja u Para}inu, dr Ja-

smina Nikoli}, direktorka Istorij-
skog arhiva Po`arevac i koautor-
ka izlo`be, i dr Dragana Milora-
dovi}, koautorka izlo`be. Do 9.
marta, koliko }e izlo`ba trajati u
Muzeju, Para}inci }e imati priliku
da pogledaju plakate filmova koji
su se prikazivali u Srbiji tokom
Drugog svetskog rata. Z. V.

Izlo`ba Istorijskog arhiva Po`arevac

„Ratni“ filmski plakati u Para}inu

Ikone iz Crkve Svetog Georgija u Starom Kostolcu
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Po`arevac - Dan pre dr`avnog prazni-
ka „Sretenje“ u prostorijama Grad-
skog odbora SNS u Po`arevcu pred-
sednik ovog odbora koji je ujedno i
gradona~elnik Po`arevca, Bane Spaso-
vi} odr`ao je konferenciju za novinare
povodom ostvarenih rezultata tokom
njegovog mandata i budu}ih projekat
koji }e se finansirati iz gradske kase, ali
i republi~kih i evropskih fondova. 

Gradona~elnik je naveo da je razlog
odr`avanja konferencije i taj {to je mno-
go „spinova“ u javnosti na ra~un rada
lokalne samouprave i tro{enja novca,
kao i spekulacija o navodnoj njegovoj
smeni, koje su se pojavile na dru{tve-
nim mre`ama. On je istakao da i pored
te{kih reformi koje se sprovode u Srbiji,
Po`arevcu i Kostolcu, evidentno je da
gra|ani veruju da su one potrebne, {to
je rezultiralo i na kostola~kim izborima.

- Pre svega tu mislim na ga{enje Di-
rekcije za izgradnju i na racionalizaciju
broja zaposlenih. To jesu bile te{ke i ne-
popularne odluke i mere, ali su gra|a-
ni prepoznali da iza nas stoji veliki rad.
Tim koji je uspe{an ne}emo menjati, ali
}emo nastaviti sa praksom da se „igra-
~i“, sportskim `argonom re~eno, roti-
raju i zauzimaju razli~ita mesta u ekipi.
Razlog tome jeste taj da svi daju svoj

maksimum, jer je logi~no da rad ovog
intenziteta ~esto dovede do zamora, re-
kao je prvi ~ovek po`areva~kih i pozvao
sugra|ane koji nemaju posao da se
odazovu na poziv turske kompanije
Ringelsan, koja }e uskoro zaposliti 300
radnika u fabrici tekstila. I Stop {op }e
5. marta organizovati Sajam zapo{lja-
vanja, tokom koga bi posao trebalo da
dobije jo{ oko 300 radnika, a Spasovi}
je ocenio kao sramotne i neprimerene
komentare na dru{tvenim mre`ama u
vezi sa zapo{ljavanjem.

- Apsolutno je neta~no da strani in-
vestitori svoje budu}e zaposlene tra`e
preko na{e stranke. Takve pri~e na
najbolji na~in demantuju gra|ani ko-
ji javno govore da su regularno pozva-
ni sa biroa na konkurs, a pritom nisu

ni na{i ~lanovi ni simpatizeri, naglasio
je Spasovi} i podsetio na rezultate ra-
da u Gradu u poslednjih godinu i po
dana, koji obuhvataju vi{e od 20 kilo-
metara asfaltiranih puteva, radove na
ure|enju hipodroma, Ljubi~eva, {ko-
la, vrti}a, {irenje toplifikacione mre`e
i najavio je nove velike investicije. 

Spasovi} se zapitao i kome smeta
dobra saradnja sa predsednikom dr-
`ave Aleksandrom Vu~i}em, pogoto-
vo nakon njegove posete kada je otvo-
rio Ljubi~evske konji~ke igre. Po`are-
vac tako sada radi projekat od 50 mi-
liona dinara za investicije u starom
krilu Op{te bolnice, gde su ve} obez-
be|ena sredstva u iznosu od preko 10
miliona evra, kao i od IPA fondova ~e-
tiri miliona evra za novi deo bolnice.

Obnovljena je O[ „Jovan Cviji}“ u Ko-
stolcu, radi se projekat za Dom zdra-
vlja vredan 400 miliona dinara, a O[
„Dositej Obradovi}“ }e dobiti 200 mi-
liona dinara, lokalna samouprava od
Ministarstva finansija jo{ 100 miliona
za ulaganja, a sve zahvaljuju}i dobroj

saradnji sa Vladom Srbije Gradona-
~elnik je odgovorio i na izjave u vezi sa
njegovom navodnom smenom sa me-
sta gradona~elnika

- Pojedinci, pre svega predstavnici
opozicije, poku{avaju da naru`e sliku
grada i da se navodno u Po`arevcu ni-
{ta ne radi. Me|utim, gra|ani znaju
da prepoznaju ko {ta i koliko radi. Ti
isti neka se samo prisete ne tako dav-
nih vremena kada se asfaltiralo tri ili
~etiri kilometra godi{nje, kada smo bi-
li zatvoreni za svaki vid saradnje, kada
su nas investitori zaobilazili u naj{i-
rem luku, rekao je Spasovi} i prozvao
one koji se kriju iza la`nih profila da
do|u javno u skup{tinu, ili da odr`e
konferenciju za medije. M. V.

Po`arevac - Me|u 200 i vi{e objekata,
za koliko je u 2018. godini predvi|eno
da se odvoje sredstva od strane Kance-
larije za javna ulaganja RS, nalazi se i
objekat po`areva~ke Op{te bolnice,
koja le~i pacijente iz Brani~evskog
okruga. Gradona~elnik Po`arevca Ba-
ne Spasovi} ka`e da je u pitanju rekon-
strukcija „od temelja do krova“. 

- Obaveza Grada je da izradi pro-
jekte rekonstrukcije svih ovih objeka-

ta, uklju~uju}i i bolnice. U slu~aju bol-
nice radi}e se spoljno i unutra{nje ure-
|enje i najverovatnije da }emo ta dva
ure|enja projektom razdvojiti, rekao
je Spasovi}. Vrednost projekta obno-
ve fasade, krova i stolarije ko{ta do tri
evra po metru kvadratnom, a projekat
unutra{njeg ure|enja ko{ta oko oko
20 evra po metru kvadratnom, tako da
}e projektovanje obe faze ko{tati izme-
|u 45 i 55 miliona dinara. Po`arevac

}e snositi i organizovanje nadzora i
pra}enje realizacije, napomenuo je

Spasovi}. O~ekivan period izrade
projekata kre}e se u rasponu od
par meseci do godinu dana, a
o~ekivana vrednost radova koju
}e u potpunosti pokriti Kancela-
rija iznosi oko 12 miliona evra.

Sa druge strane, nastavak
gradnje novog dela po`areva~ke
bolnice nastavi}e se preko projek-
ta IPA fonda, koji je finansirao za-
vr{etak prve faze, gde je sme{teno
urgentno i prijemno odeljenje.
Prema saznanjima Danasa u na-
redne tri godine realizova}e se i
ovaj projekat sa sredstvima EU,
ve}im delom i lokalne samoupra-
ve, manjim, a sve u realizaciji sa
Rumunskim partnerom. Za rea-
lizaciju projekta grad je u ime
pretfinansiranja ove godine ve}
izdvojio 43 miliona dinara, dok }e
ukupan iznos u periodu za tri go-
dine lokalnu samoupravu ko{tati
oko 700. 000. evra.

M. V.

Gradska op{tina Kostolac ubudu}e sa novim rukovodstvom

Serd`o Krstanoski
novi predsednik
Kostolac - Uo~i Sretenja nastavljena je konstitutivna sednica Gradske op{tine
Kostolac, koja je po~ela 14. januara, kada su samo verifikovani odborni~ki man-
dati, bez izbora novog rukovodstva. Na ovoj sednici tajnim glasanjem izabrano
je novo rukovodstvo op{tine. Za novog predsednika GO Kostolac izabran je Ser-
d`o Krstanoski iz SNS-a, koji je bio prvi na listi koalicije SNS-SPS, a za njegovog
zamenika izabran je socijalista Dalibor Ili}. Funkciju predsednika Skup{tine oba-
vlja}e Ivan Savi} (SNS), predsednik op{tine u pro{lom sazivu, dok }e njegov za-
menik biti Rajko Bo`i} iz SPS-a.

Na konstitutivnoj sednici izabrani su i ~lanovi Op{tinskog ve}a: Sa{a Grube-
ti}, Miladin Radomirovi}, Dragan Ranisavljev, Nikola Lazi} i Marija Mili}evi}.
Po{to je najvi{e glasova osvojila lista „Aleksandar Vu~i} SNS - Ivica Da~i} SPS“,
pobedni~ka koalicija dogovorila je da SNS-u pripadnu mesta predsednika Grad-
ske op{tine i Skup{tine Kostolac, a SPS-u mesta njihovih zamenika. Na lokalnim
izborima odr`anim 24. decembra, gra|ani Kostolca, Starog Kostolca, Petke,
Ostrova i Klenovnika, birali su 21 odbornika lokalnog parlamenta, sa pet izbor-
nih lista. Pobedni~ka koalicija osvojila je 15 mandata, DS i GG „Iskorak“ po dva,
a po jedan mandat „Dveri“ i koalicija PUPS-SRS. M. V.

Spinovi i {pekulacije

- Svakakvih spinova ima, i za mene, i za moju
porodicu, moje imovno stanje. Ali, pla{im se,
kad bih ja po~eo da pri~am o imovnim stanjima
nekih koji se kriju iza la`nih profila, mislim da im
to ne bi bilo nikako dobro, rekao je Bane Spaso-
vi} i ponovio da ne postoji nikakva inicijativa za
njegovu smenu sa funkcije gradona~elnika. Na
kraju je zaklju~io da njegovi protivnici mogu slo-
bodno da mu iza|u na megdan i na unutarstra-
na~kim, lokalnim i parlamentarnim izborima, a
da je sve ostalo u domenu {pekulacija.

Nove vesti za investicije
Nova vest jeste da je Ministarstvo omladine i sporta odobrilo Po`arevcu vi{e od 40 miliona za ulaga-
nje u ergelu Ljubi~evo, {to }e uz u~estvovanje grada dosti}i cifru od oko 70 miliona dinara. Hipo-
drom o~ekuje ulaganje od 125 miliona dinara, kojim }e se dobiti nove staze po svetskim standardi-
ma, ali i projekat vredan ~etiri miliona evra. Sve ovo usledi}e, tvrdi Spasovi}, u saradnji sa predsed-
nikom dr`ave, njegovim kabinetom kao i sa Vladom Srbije. Pored toga jo{ oko 300 miliona dinara
ulo`i}e se u ure|enje sela koja su ugro`ena od TE KO Kostolac i to u saradnji sa EPS. 

Republika opredelila 12 miliona evra za obnovu po`areva~ke bolnice 

Rekonstrukcija „od 
temelja do krova“

Tri godine 
do zavr{etka
„Za novo krilo bolnice moraju da se nabavi
vredna oprema opreme i sredstva jer je u pi-
tanju regionalni onkolo{ki centar koji }e di-
rektno sara|ivati sa Rumunijom i sa drugim
regionima“, otkrio nam je na{ izvor iz lokal-
ne samouprave. Prema njegovim re~ima za
tri godine Po`arevac }e imati kompletno
sre|enu bolnicu koja }e biti u rangu bolje
opremljenih u Srbiji. Na{ sagovornik smatra
da i op{tine u Brani~evskom okrugu treba fi-
nansijski da pomognu izradu projekta. 

Vrlo brzo nakon
Ringelsana, koji ve}
obu~ava 300 radnika,
Stop {op zaposli}e jo{
toliko na osnovu
ponude na Sajmu
zapo{ljavanja

Gradona~elnik Po`arevca odgovorio na „prozivke“ sa dru{tvenih mre`a

Nema zapo{ljavanja preko naprednjaka

Prvi na listi koalicije SNS-SPS: Serd`o Krstanoski
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Danas promocija Velikog Gradi{ta na Sajmu turizma 

Virtuelne {etnje za
romanti~an odmor
Veliko Gradi{te - Op{tina Veliko
Gradi{te u~estvuje na ovogodi-
{njem 40. Me|unarodnom saj-
mu turizma, u hali ~etiri Beo-
gradskog sajma, koji se odr`ava
do 25. februara. Ova podunavska
op{tina svoje turisti~ke potenci-
jale predstavi}e zajedno sa op{ti-
nom Po`arevac, na prezentaciji
koja }e se odr`ati danas (23. fe-
bruar) u Velikoj konferencijskoj
sali, od 11 do 13 sati.

„Turisti~ka organizacija op{ti-
ne Veliko Gradi{te nastupi}e i
ove godine na Sajmu turizma.
Posetioci }e imati priliku da ina
na{em {tandu u`ivaju u multi-
medijalnom obilasku destinacije
kroz virtuelne {etnje. [tand }e
svojim dizajnom, na interesantan
na~in, privu}i ljubitelje romanti~-
nog odmora, a svakako }e domi-
nirati Srebrno jezero kao turisti~-
ko mesto koje tokom turisti~ke
sezone privu~e oko 700.000 pose-
tioca i svake godine ostvari preko
30.000 no}enja“, ka`u u Turisti~-
koj organizaciji ove podunavske
op{tine. Novi projekti koji }e
upotpuniti sveukupni do`ivljaj
turista pre svega bazirani su na

kulturu, sport i rekreaciju, tako
da }e na prezentaciji biti re~i o za-
vr{noj fazi obnove Ramske tvr|a-
ve, izgradnji sme{tajnih kapacite-
ta i avantura parka u Viminaciju-
mu, gde }e se ove godine organi-
zovati i samit arheologa, {irokoj

lepezi turisti~ke ponude na Srebr-
nom jezeru, zavr{noj fazi na iz-
gradnji sportske hale na Srebr-
nom jezeru koja }e produ`iti se-
zonu i omogu}iti pripreme spor-
tista i tokom jeseni i zime i jubile-
ju Sila Fest festivala. LJ. N.

Veliko Gradi{te - Slede}i tradiciju
Velikog Gradi{ta da materijalno
podr`i najuspe{nije mlade ljude,
predsednik Op{tine Dragan Mi-
li}, potpisao je ugovore za dodelu
stipendija za {kolsku 2017/2018.

godinu sa {estoro studenata sa
teritorije ove op{tine.

- Ovo je drugi put da potpisu-
jemo ugovore ove {kolske godi-
ne, a op{tina ~ini dosta napora
{to se ti~e obrazovanja, jer smo

ulo`ili sredstva u {kolu u Sred-
njevu, u ure|enje {kole, nabavku
pametnih tabli, nabavku u~ila,
ure|enje prostora u osnovnu
{kolu u Velikom Gradi{tu - ure-
|enje hola, sada se zavr{avaju

mokri ~vorovi - i u Srednjoj {ko-
li se sre|uje fasada. Nagra|uje-
mo u~enike za osvojena prva
mesta u Republici, deca dobijaju
vau~ere za lap-top, ra~unare itd. i
to }emo da nastavimo i dalje. [to

se ti~e studenata, pored besplat-
nog prevoza jednom mese~no,
dodeljujemo i stipendije kojih je
do sada bilo 27, sa ovima }e biti
33, dok je dodeljeni iznos 10 hi-
ljada dinara mese~no. Voleo bih
da se svi ovde vratite i radite, a
ako se opredelite da odete da ne
zaboravite ovu op{tinu i sredinu
odakle poti~ete, rekao je pred-
sednik op{tine Dragan Mili}. Pri-
jemu su prisustvovali i rukovodi-
oci Odeljenja za dru{tvene delat-
nosti i zajedni~ke poslove i pro-
svetni inspektor, Sanja Stojadi-
novi}, i Odeljenja za op{tu upra-
vu, Vesna Milanovi}.

Stipendije su dodeljene na
osnovu drugog Konkursa za do-
delu stipendija studentima za
{kolsku 2017/2018 godinu, za
dva studenta na master studija-
ma i pet redovnih studenata iz
osetljivih dru{tvenih grupa, a na
konkurs se prijavilo ukupno {e-
storo studenata, dva polaznika
master i ~etiri polaznika snovnih
akademskih studija. Sredstva za
sprovo|enje Odluke obezbe|ena
su bud`etom op{tine Veliko Gra-
di{te za 2018. godinu. Z. V.

Novi ugovori za stipendiranje jo{ {est studenata 

Stimulans najuspe{nijim

Poljoprivrednici na sajmu u Veroni
Veliko Gradi{te - U organizaciji
Op{tine Veliko Gradi{te, dvade-
setak poljoprivrednih proizvo-
|a~i posetilo je poljoprivredni
sajam koji je odr`an u italijan-
skom gradu Veroni. Gradi{tan-
ski poljoprivrednici su u Vero-
ni upoznati sa najnovijom po-
ljoprivrednom mehanizacijom,

procesnom opremom, kao i
pravcima razvoja sto~arske pro-
izvodnje. Pored stru~nog dela,
poljoprivrednici iz Velikog Gra-
di{ta obi{li su i Veneciju gde su
prisustvovali tradicionalnom
februarskom karnevalu. Prili-
kom povratka za Srbiju, poljo-
privrednici su posetili i dva po-

ljoprivredna gazdinstva u me-
stima Duplje i Vrhpolje, op{tina
Vipava u Republici Sloveniji,
gde su nai{li na srda~an prijem
od strane svojih doma}ina.
Imala su i priliku da degustira-
ju ponu|ena vina i kako su izja-
vili bili su zadovoljni kvalitetom
i ukusom. Z. V.

Odr`ana prva sednica Saveta Brani~evskog okruga u ovoj godini

Saradnja op{tina u slivovima reka

Po`arevac - Konstatuju}i dobru
povezanost lokalnih samouprava
sa Ministarstvom dr`avne uprave i
lokalne samouprave, na prvoj sed-
nici Saveta Brani~evskog upravnog
okruga odr`ane u Po`arevcu, naja-
vljeno je potpisivanje sporazuma
izme|u gradova i op{tina sme{te-
nih u slivovima reka, koji }e dopri-
neti unapre|enju saradnje ovih
podru~ja s obzirom na njihove spe-
cifi~nosti i vanredne situacije. 

Ina~e, sednica je odr`ana u ka-
binetu na~elnika Brani~evskog
okruga Aleksandra \oki}a uz pri-
sustvo Ivana Bo{njaka, dr`avnog
sekretara u Ministarstvu dr`avne
uprave i lokalne samouprave.

- Zadovolji smo onim {to smo
uradili, ali uvek mo`e vi{e, i u svim
oblastima u koje smo bili uklju~e-
ni zaista smo postigli dobre rezul-
tate, rekao je Aleksandar \oki}. -
Saradnja jedinica lokalne samou-
prave i dr`avnih organa je izuzet-
no dobra, poslednjih godina i
Okrug je dobio zna~ajnu ulogu u

koordinaciji. Preko njega se radi
ozakonjenje, radimo dosta dobro
i postoje rezultati. Cilj da se ozako-
njenje zavr{i do kraja mandata ove
Vlade u ovom okrugu bi}e svaka-
ko ispunjen. Radimo i evidenciju
skup{tina stanovanja i registraciju
{to je veoma va`an zadatak.

Kako je \oki} rekao, pokre-
nuta je inicijativa za kandidova-
nje lokacija za izgradnju stanova

za policiju i vojsku, ali }e verovat-
no biti pro{ireno na sve kategori-
je zaposlenih gra|ana, kojima je
to neophodno. Grad Po`arevac je
ponudio tri lokacije, a ostale op-
{tine u okrugu po jednu.

Najve}a muka i problem Bra-
ni~evskog okruga po re~ima \o-
ki}a je upravljanje otpadom i da
je krajnje vreme da se ne{to pre-
duzme povodom toga. 

Ivan Bo{njak, dr`avni sekretar
u Ministarstvu dr`avne uprave i
lokalne samouprave, koji je prisu-
stvovao sednici, izme|u ostalog je
istakao da su kao ministarstvo
imali zna~ajnu ulogu u koordina-
ciji i povezivanju rada, kako lokal-
nih samouprava izme|u sebe, ta-
ko i dr`avnih organa koji se nala-
ze na podru~jima ovih op{tina.
Pored ozakonjenja paralelno se
radi i na adresnom registru. Suk-
cesivno }e okruzi odnosno grado-
vi i op{tine na njihovoj teritoriji, a
samim tim i gra|ani koji `ive u
ovim jedinicama lokalne samou-
prave, imati ta~ne adrese.

- Frapantan je podatak da pri-
likom izrade analize utvr|eno da

3,5 miliona gra|ana Srbije ̀ ive u
ulicama koje nemaju ime, odno-
sno, ku}ama koje nisu adresira-
ne, a 2,5 miliona gra|ana od njih
u objektima koji nisu evidentira-
ni, kao adrese na kojima ljudi ̀ i-
ve, rekao je izme|u ostalog Bo-
{njak, dodaju}i da u ovoj godini
Ministarstvo dr`avne uprave i lo-
kalne samouprave ima dosta
ambicija za unapre|enje preko-
grani~ne saradnje. Z. V.

U Gradskom parku i na prijemu obele`en Dan dr`avnosti

Va`nost pravne i ure|ene dr`ave
Po`arevac - Povodom obele`a-
vanja Dana dr`avnosti, u Grad-
skom parku pored spomenika
Milo{u Obrenovi}u, vence su
polo`ili predstavnici Brani~ev-
skog okruga, ispred Grada Po-
`arevca gradona~elnik Bane
Spasovi} sa predsednikom
Skup{tine grada Bojanom Ili-
}em i zamenikom gradona~el-
nika Sa{om Pavlovi}em, zatim
delegacije Gradske op{tine Ko-
stolac, Udru`enja potomaka
ratnika 1912-1920. godine, GrO
SNS, GrO SPS, SUBNOR-a kao i
Udru`enje potomaka ratnika od
1912-1920. godine Smederevo.

Nakon intoniranja himne
„Bo`e pravde“, koju je izveo
Gradski `enski hor „Barili“, be-
sedu je kazivao istori~ar, dr Gor-
dan Bojkovi} koji je istakao da
postoji utisak da smo olako po-
~eli da shvatamo veli~inu teko-
vine koja se zove dr`ava.

- Izgubili smo potpuno zna-
~enje re~i da mo`emo u~initi {ta
god ho}emo u svojoj dr`avi, dok
god je imamo. Kad je vi{e ne-
mamo, onda moramo ~initi ono
{to nam se ka`e. Izgubili smo
shvatanje visoke cene koju su
na{i preci bili spremni da plate,
da bi tu dr`avu odr`ali, rekao je
izme|u ostalog Bojkovi}. Sve~a-

nost je nastavljena u Gradskom
zdanju gde su prijem uprili~ili
gradona~elnik Bane Spasovi} i
predsednik SG Po`arevca Bojan
Ili}. U svom obra}anju gradona-
~elnik istakao:

- @elja za slobodom i te`nja
da Srbija postane ure|ena dr`a-
va u kojoj se po{tuju zakoni i
slu{a glas naroda neraskidivo su
vezani za doga|aje koje prosla-

vljamo . Sretenjski ustav iz 1835.
godine i podizanje Prvog srp-
skog ustanka 1804. godine su
datumi koje bi mnogi narodi ̀ e-
leli da imaju u svojoj istoriji. Ti
doga|aji, izvojevani ponekada
perom, a ponekada oru`jem do-
neli su slobodu, mir i narodnu
volju. Prvom Srpskom ustanku
i Sretenjskom ustavu zajedni~-
ko je jedinstvo naroda, njegova

sloga i namera da se u~ini ono
{to }e doneti bolju budu}nost,
po{tuju}i svetlu pro{lost... Bor-
ba za bogatog doma}ina je bor-
ba koju vodimo danas a koja,
kao i ona za slobodu, ima za cilj
da nas bude {to vi{e. Ho}emo da
na{e mlade ljude sa~uvamo u
Srbiji i da one koji su se borili za
na{u slobodu i na{u dr`avu u~i-
nimo ponosnim. Z. V.

Pokrenuta
inicijativa za
kandidovanje
lokacija za
izgradnju
stanova za
policiju i vojsku,
ali }e to
verovatno biti
pro{ireno na sve
kategorije
zaposlenih
gra|ana

Utvr|eno da 3,5
miliona gra|ana
Srbije `ive u
ulicama koje
nemaju ime

Prioritet programi vi{e lokalnih samouprava
Prioritet }e imati programi koji se ti~u vi{e jedinica lokalne samouprave na teritoriji
Okruga, pre svega iz oblasti za{tite `ivotne sredine kao i upravljanja vanrednim situa-
cijama. Prema najavi, u Beogradu }e uskoro biti potpisan sporazum izme|u op{tina i
gradova du` slivova reka. Bi}e obuhva}en i Brani~evski okrug koji je u prethodnom pe-
riodu bio prili~no ugro`en vanrednim situacijama i klimatskim promenama.

Golubac - Goluba~ka tvr|ava, ko-
ja je sme{tena na samom ulazu u
\erdapsku klisuru, zvani~no je
svrstana me|u najlep{a i naja-
traktivnija utvr|enja na teritoriji
Srbije. Naime, {irom na{e zemlje
nalazi se oko dve stotine lokalite-
ta sa ostacima tvr|ava i utvr|e-
nih gradova. 

Na prostoru dana{nje Srbije
jo{ od anti~kih vremena gra|ena
su veli~anstvena utvr|enja, a na-
kon mnogo vekova i razaranja su
o~uvane ostale samo tvr|ave ko-
je su vojnu funkciju zadr`ale i u
srednjem veku, pod vla{}u
Osmanlija. Kako je istaknuto na
sajtu Turisti~ke organizacije Sr-
bije, ve}ina ovih tvr|ava i utvr|e-
nih gradova je dogra|ivana i pri-
lago|avana razvoju ratnih tehni-
ka, a neke od njih bile su prete~e
savremenih srpskih gradova. Po-
red Goluba~kog grada, najlep{e
tvr|ave su Ba~ka tvr|ava Ba~,
Petrovaradinska tvr|ava, Ni{ka
tvr|ava, Beogradska tvr|ava,
Smederevska tvr|ava i Pirotska
tvr|ava. Z. V.

Radionica „Upravljanje potra`ivanjima“
Po`arevac - U organizaciji Regionalne
privredne komore u Po`arevcu, koja
pokriva Brani~evski i Podunavski region,
odr`ana je Radionica pod nazivom
„Upravljanje potra`ivanjima“ pri ~emu je
poseban akcenat stavljen na efikasnu
naplatu potra`ivanja uz po{tovanje
resursa kao {to su tehnologija, licence i
kadrovi. Radionica je odr`ana u saradnji
sa Kompanijom EOS Matriks Srbija. 

Prisutne na radionici je pozdravila v. d.
direktora RPK Po`arevac, Tamara Ivkovi},
a o kompaniji kao i o instrumentima za
upravljanje potra`ivanjima govorili su
predstavnici kompanije EOS Matriks
Srbija: gospo|a Slobodanka Blagojevi},
pravni savetnik u kompaniji i gospodin
Milan Savi}, menad`er. O samoj
kompaniji kao i na~inu, odnosno
procedurama koje su uspostavljene u

cilju upravljanja potra`ivanjima, govorio je
menad`er kompanije, gospodin Milan
Savi} koji je odr`ao i prezentaciju kroz
koju je prisutnima predstavio „korake“ u
naplati potra`ivanja. S obzirom da neka
potra`ivanja nije mogu}e naplatiti mimo
sudske naplate, o procedurama te vrste
naplate govorila je gospo|a Slobodanka
Blagojevi}, pravni savetnik u kompaniji.

Z. V.

Goluba~ka tvr|ava me|u najlep{im
Kostolac - Me|unarodno saveto-
vanje p~elara Brani~evskog okru-
ga, pod nazivom „Nau~i da
uspe{„, odr`ano je u pozori{noj
sali u Kostolcu a uzgajiva~i p~ela i
proizvo|a~i brojnih proizvoda na
osnovu meda iz ovoga kraja imali

su priliku da sagledaju iskustva
svojih kolega sa drugih prostora.

Sofron Sofronijev, velep~elar
iz Montane u Bugarskoj, govorio
je na temu „Tehnologija p~elare-
nja osmoramnom Faraovom ko-
{nicom na p~elinjaku sa hiljadu
zajednica“ i podelio iskustva p~e-
lara iz ove zemlje. Karl Vograni-
~i}, p~elar i apiterapeut iz Slove-
nije govorio je o apiterapiji u slo-
vena~kom p~elinjaku, a Vlado
Pu{nik iz Dru{tva apiterapeuta iz

Maribora u Sloveniji, tako|e o
apitarapiji, ali i o tehnologiji pro-
izvodnje pi}a na bazi meda.

Iz njihovih izlaganja mo`e se
zaklju~iti da nema neke razlike u
p~elarenju u Srbiji i Sloveniji. Kva-
litet i kvantitet su na srpskoj stra-
ni. Ba{ zbog toga {to se ne mogu
pohvaliti nekim koli~inama meda,
Slovenci nude {iroku lepezu p~eli-
njih proizvoda. Sve {to se mo`e is-
koristiti u p~elarstvu oni su iskori-
stili. Ono u ~emu mi zaostajemo je

finansijska benefit i kori{}enje
mogu}nosti koje p~elarstvo pru`a.
Kod nas se p~elarenje svodi na
proizvodnju meda i malo propoli-
sa. Proizvodnja pi}a od meda je
veoma i interesantna i sigurno no-
va za ovo podneblje. Ako je med
lo{ijeg kvaliteta, ne baca se ve} se
koristi na druge na~ine. Prave se
rakija i liker, ali i {ampanjac od
meda koji mo`e da dostigne cenu
od 30 evra po litru. Ono {to treba
da usvojimo od Slovenaca je i pla-

sman na tr ì{te. Pakovanje od jed-
nog kilograma je prevazi|eno. Pa-
kovanja u atraktivnoj ambala`i od
300 ili 400 grama prijem~ivije je
dana{njem kupcu. 

Organizator ovog savetovanja
bilo je Udru`enje p~elara Po`are-
vac u saradnji sa Bud`et fondom
za razvoj poljoprivrede grada Po-
`arevca i Gradskom op{tinom
Kostolac, a otvorio ga je Bojan
Ili}, predsednik Skup{tine grada
Po`arevca. Z. V.

Radionica
„Upoznajmo
Rusiju“ 
Petrovac na Mlavi - Druga po
redu radionica „Upoznajmo
Rusiju kroz raznovrsne aktiv-
nosti“ odr`ana je u Petrovcu
na Mlavi. Kristina Mileti},
nastavnik ruskog jezika, deci
je govorila o znamenitostima
Rusije, Hramu Vasilija Bla`e-
nog, Sibiru i poznatim ru-
skim nau~nicima i piscima
koji su svojim radom i delom
ostavili trag u svetskoj istoriji.
Uz ~aj iz „samovara“, poslu-
`ene su i pala~inke sa slatkom
od sibirske aronije. Na taj na-
~in je deci predstavljen uski
nacionalni i verski praznik
Maslenica, koji se u Rusiji
uskoro slavi, a predstavlja is-
pra}aj zime i po~etak prole}a.
Glavni simbol Maslenice su
pala~inke, koje se peku svaki
dan tokom trajanja praznika.
One Pre ove, radionica je odr-
`ana i u Narodnoj biblioteci
,,\ura Jak{i}“. Tradiciju i duh
ruske kulture, na zanimljiv
na~in, deci je predstavila Kri-
stina Mileti}, profesorka ru-
skog jezika.

Z. V.

Me|unarodno savetovanje p~elara „Nau~i da uspe{“

Iskustva iz Bugarske i Slovenije

Le~enje uz 
pomo} p~ela
Apiterapija (Apinae lat. - prave p~ele
i therapeia gr~. terapija) je specifi~an
proizvod i ne mo`e se falsifikovati.
Primera radi, korisnik apiterapije sedi
u paviljonu sa ko{nicama i udi{e va-
zduh. To se napla}uje po satu od pet
do deset evra. P~elama ne smeta, lju-
dima koristi, a p~elari imaju jo{ jedan
izvor zarade.

Imaju ~ime da se pohvale: Ekipa TOO na pro{logodi{njoj smotri
Sa sednice u kabinetu Aleksandra \oki}a
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Po~ela sa radom turska fabrika tekstila Ringelsan u Po`arevcu 

Obuka prvih 300 radnika
Po`arevac - Turska tekstilna kompa-
nija Ringelsan koja je od juna meseca
pro{le godine po~ela izgradnju i opre-
manje svoje fabrika na prostoru i u ha-
lama po`areva~ke {e}erane, koju je
grad Po`arevac otkupio, po~ela je 15.
februara obuku prvih 300 radnika za
rad u fabrici tekstila. Ujedno }e raditi
na proizvodima koje }e se isporu~iti
inostranom kupcu.

Prema re~ima na{eg izvora iz lokal-
ne samouprave pomenuta fabrika je u
zavr{noj fazi tehni~kog i tehnolo{kog
osposobljavanja objekta radi pokreta-
nje proizvodnje, a sve iz razloga jer su
potpisani vi{emilionski ugovori sa
stranim kupcima koji su oro~eni i pr-
va isporuka proizvoda iz Po`arevca
mora da se realizuju do kraja aprila te-
ku}e godine.

Zbog toga podnet je zahtev NSZ

radi pribavljanja kandidata koji treba
da se obu~e za rad u fabrici tekstila,
koji }e se stru~no osposobiti i zasnova-
ti radni odnos na neodre|eno vreme.
U prvoj fazi u naredna tri meseca obu-
~i}e se i zaposliti 300 radnika. Obuka
je uslovljena otvaranjem konkursa
kod nadle`ne NSZ, kao i brzinom za-
jedni~kog delovanja slu`benika NSZ-
a i menad`menta Ringelsana. 

- Nakon zavr{ene obuke sa u~esni-
cima programa zasnova}e se radni od-
nos na neodre|eno vreme sa nakna-
dom za rad koja }e biti uve}ana za 20
odsto od minimalne cene rada, dok }e
radnicima koji rade slo`enije poslove
zarada biti odre|ena u skladu sa nji-
hovim kvalifikacijama i stru~nom
spremom, ka`e na{ izvor.

Ina~e, prema ranijem dogovoru
menad`menta Ringelsana i predstav-
nika lokalne samouprave, namera i
potreba ove turske tekstilne kompani-
je, jeste da se u narednom periodu za-
posle vi{e od hiljadu radnika u nekoli-
ko faza. Naredne faze do punog kapa-
citeta „popunjava}e“ se kvartalno, ta-
ko da pomenuti broj od hiljadu radni-
ka, mo`e da se zaposli do sredine sle-
de}e godine.

M. V.

Zavr{etak gradnje bloka „Kostolac B3“ za ~etiri godine 

Investicije ve}e od
715 miliona dolara
Kostolac - U naredne ~etiri godine o~e-
kuje se da }e biti zavr{ena gradnja blo-
ka „Kostolac B3“, koji }e za oko pet od-
sto pove}ati ukupne proizvodne kapa-
citete EPS-a, navodi izvor EPS Energija.
O~ekivana godi{nja proizvodnja je oko
2,5 milijardi kilovat-~asova elektri~ne
energije. Polaganjem kamena temeljca
pored TE „Kostolac B“, 20. novembra
2017. godine po~eli su radovi na izgrad-
nji novog, tre}eg bloka „Kostolac B3“

snage 350 MW, prvog velikog termoka-
paciteta koji „Elektroprivreda Srbije“
gradi posle gotovo tri decenije.

EPS }e tako dobiti moderan, efika-
san blok najvi{e energetske efikasno-
sti, koji }e ispunjavati sve doma}e i
evropske ekolo{ke kriterijume i dugo-
ro~no }e pove}ati sigurnost srpskog
energetskog sistema. EPS }e obezbedi-
ti 15 odsto sredstava za finansiranje
ovog projekta, dok }e se preostali deo
finansirati iz kredita kineske Eksim

banke. U izgradnju novog bloka inve-
stira}e se 613 miliona dolara, a zajed-
no sa prate}im projektom za pove}a-
nje kapaciteta kopa „Drmno“, investi-
cija }e dosti}i 715,6 miliona dolara.

Kao uvod u izgradnju novog ter-
mobloka, tokom 2017. zapo~eta je re-
alizacija jo{ nekoliko velikih projekata
u kostola~kom ogranku EPS-a iz kine-
skog kreditnog aran`mana, uz po{to-
vanje ekolo{kih standarda. „Elektro-

privreda Srbije“ u januaru je po~ela
monta`u savremene rudarske opreme
za pove}anje proizvodnje uglja na Po-
vr{inskom kopu „Drmno“, vrednosti
123 miliona dolara. Kompletan posao
vodi kineska kompanija CMEK sa
svojim podizvo|a~ima, me|u kojima
su nema~ki KRUP, austrijski „San-
dvik“, kao i srpske firme iz oblasti
elektrogradnje i ma{inogradnje, saop-
{tio je EPS Energija.

EPS Energija i Z. V.

Prva isporuka
proizvoda do kraja
aprila, a investitor
planira da zaposli
vi{e od hiljadu
radnika 
u nekoliko faza

Uspe{an „Priveg“ u Laznici

Ku~evo - Sastanak sa na~elnikom Bra-
ni~evskog upravnog okruga, Aleksan-
drom \oki}em, odr`an je u kabinetu
predsednika op{tine Ku~evo Novice
Jano{evi}a, pri ~emu je razmatrana je
problematika vezana za saradnju op-
{tine i drugih nivoa vlasti kao i Javnih
preduze}a i ustanova ~iji je osniva~ Re-
publika, a jedna od centralnih tema bi-

lo je stvaranje uslova i mogu}nosti za
pristup ove homoljske komune fondo-
vima koji pospe{uju op{ti razvoj. 

Na kraju sastanka, kome su prisu-
stvovali i predsednik SO Ku~evo Vla-
dimir Stojanovi} kao i zamenica pred-
sednika op{tine Slavica Buluti}, kra}e
izjave su dali Jano{evi} i \oki}:

- Izuzetno smo zadovoljni razume-
vanjem koje je za na{e probleme iska-
zao na~elnik \oki}, rekao je prvi ~o-
vek grada na Peku. - Ono {to je najva-
`nije jeste da smo dogovorili zajedni~-
ki pristup re{avanja pojedinih proble-
ma sa kojima se mi, kao lokalna samo-
uprava, susre}emo.

- Op{tina Ku~evo mo`e da o~ekuje

svaku vrstu pomo}i i anga`ovanja svih
na{ih resursa u br`em i adekvatnijem
anuliranju pojedinih problema koje
ima na ovom polju, izjavio je na~elnik
okruga Aleksandar \oki}. - Tako|e,
na{ zadatak }e biti i da omogu}imo {to
lak{i pristup IPA fondovima. 

Z. V.

Sastanak rukovodstva Ku~eva sa na~elnikom okruga

Omogu}iti pristup
razvojnim fondovima

Laznica - Tradicionalna, obi~ajna
manifestacija sa karakteristi~nom
simbolikom kulta mtrvih „Priveg“
odr`ana je i ove godine u
homoljskom naselju Laznici.
Posetioci su imali prilike da vide
razli~ite koreografije, igre i pesme
i u`ivaju u gotovo trosatnom
programu koji je izvelo oko 200

u~esnika. Druga po redu
manifestacija odr`ana je u
prisustvu me{tana i brojnih gostiju
iz susednih op{tina. Organizator
manifestacije, ~iji je generalni
pokrovitelj op{tina @agubica, je i
ove godine bilo KUD  “Izvor” iz
Laznice, uz suorganizaciju KPC
„Jovan [erbanovi}“ i Turisti~ke

organizacije op{tine @agubica.
Pozitivne utiske iskazao je i
Miroslav Jovi}, jedan od glavnih
organizatora pohvaliv{i  op{tinu
@agubica za pomo} i nesebi~nu
podr{ku, me{tane Laznice,
omladinu sela i sve ostale koji su
u~estvovali u realizaciji
celodnevnog programa. Z. V.

DUALNO OBRAZOVANJE KAO PERSPEKTIVA
Po`arevac - U prostorijama lokalne samouprave grada Po`arevca odr`a-
na su dva sastanka na kojima je tema bila Gradski plan upisa u srednje
{kole Brani~evskog okruga i otvaranje odeljenja po dualnom modelu
obrazovanja. Sastanku su prisustvovali na~elnik [kolske uprave Veli{a Jok-
simovi}, Dra{ko Gruji} prosvetni savetnik, Goran Nestorovi} predsednik
Aktiva direktora srednjih {kola grada Po`arevca, predstavnica NSZ Gorda-
na Petrovi}, direktori srednjih {kola Brani~evskog okruga i predstavnici
RPK Brani~evskog i Podunavskog okruga, v. d. direktora Tamara Ivkovi} i
Jasna Jovanovi}, saradnik. Na sastancima je definisana dinamika rada i
potpisivanja gradskih planova upisa. Z. V.

[EST MILIONA ZA MEDIJSKE PROJEKTE 
@agubica - Op{tina @agubica dodelila je {est miliona dinara  za sufinansi-
ranje medijskih projekata od javnog interesa u 2018. godini. Najve}u su-
mu - 3,94 miliona dinara, dobilo je Radio i TV Homolje, za projekat „Infor-
misanje gra|ana u op{tine @agubica u funkciji ostvarivanja javnog intere-

sa u oblasti javnog informisanja“. Za TV Istok namenjeno je 500.000 dina-
ra, za realizaciju projekta „@agubica u fokusu“. Po 240.000 dinara dobili su
po`areva~ka Sat TV za projekat „Otkrijte du{u ̀ agubi~kog kraja“, TV Mlava
za projekat „@agubica na TV Mlava“ i regionalni portal E-Brani~evo, za pro-
jekat „@agubica - biser Homolja“. Po 150.000 dobili su portal „Ist media“
iz Bora i  novine „Re~ naroda“ i „Nove novine“. TV RUF i TV Bor dobi}e po
120.000, po`areva~ki „Hit radio“ 90.000, a TV Viminacijum 60.000 dinara.

OBNOVA ZGRADE PORESKE ADMINISTRACIJE
Po`arevac - Gradska uprava Po`arevca pokrenula je javnu nabavku za iz-
radu projektne dokumentacije za rekonstrukciju zgrade Lokalne poreske
administracije, koja se nalazi u Ulici Jovana [erbanovi}a. Vrednost ove jav-
ne nabavke procenjena je na 416.666 dinara. Radovi na koje se odnosi
projektna dokumentacija treba da obuhvate rekonstrukciju fasade, krova
i limarije. Zgrada u kojoj je sme{tena LPA, na prostoru iza Vi{eg i Privred-

nog suda, nalazi se pod za{ti-
tom dr`ave. Zbog toga je
obaveza projektanta da pri-
bavi i saglasnost Regional-
nog zavoda za za{titu spo-
menika kulture. Rok za pod-
no{enje prijava je 12. mart u
10 sati, a sat vremena kasni-
je usledi}e otvaranje ponu-
da. Glavni kriterijum za oda-
bir ponu|a~a bi}e najni`a
ponu|ena cena. M. V.

U DVE RE^I

Radna mesta „popunjava}e“ se kvartalno:
Sa obilaska preure|ene hale biv{e [e}erane
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Podignut optu`ni predlog protiv okrivljenog Gordana K. zbog nedozvoljenih polnih radnji

Javno tu`ila{tvo tra`i 
tri godine zatvora
Po`arevac - Osnovno javno tu`ila{tvo
u Po`arevcu podnelo je optu`ni pred-
log Osnovnom sudu u istom gradu
protiv okrivljenog Gordana K. (49) iz
Jela~a, op{tina Priboj na Limu, sa pre-
bivali{tem u Kasidolu kod Po`arevca,
zbog krivi~nog dela nedozvoljene pol-
ne radnje nad maloletnim detetom

Okrivljenom se, kako se navodi u
optu`nom predlogu, stavlja na teret da
je po~ev od novembra 2017. pa do 25.
januara. 2018. godine u Kasidolu u vi-
{e navrata vr{io nedozvoljene polne
radnje nad maloletnom M. P. iz Kasi-
dola, starosti sedam godina. On je po-
slednji put sedmogodi{nju devoj~icu
zlostavljao 25. januara teku}e godine u
ku}i Vladana Milo{evi}a (43) kod ko-
jeg je radio na se~i drva, dok je on spa-
vao u drugoj sobi. Nakon tog ~ina de-
voj~ica se po`alila majci, koja je o tome
obavestila supruga, a oni su zajedno
pozvali policiju koja je ubrzo do{la na
lice mesta i posle saslu{anje devoj~ice i
njenih roditelja krenuli su u potragu za
osumnji~enim. Nepun sat nakon toga
u jednoj napu{tenoj ku}u u Kasidolu
policija je locirala osumnji~enog i ubr-
zo ga uhapsila. Nakon odre|ivanja pri-
tvora do 30 dana pokrenuta je istraga,
koja se zavr{ila 13. februara.

U optu`nom predlogu tu`ila{tvo je
predlo`ilo da se okrivljenom produ`i
pritvor kako ne bi uticao na svedoke i
kako ne bi ponovio krivi~no delo za
koje se tereti. Ujedno po`areva~ko
Osnovno tu`ila{tvo predlo`ilo je da
mu se izrekne kazna zatvora u trajanju

od najmanje tri godine i mera bezbed-
nosti zabrana pribli`avanja i komuni-
kacije sa maloletnom o{te}enom, ta-
ko|e u trajanju od tri godine od dana
pravnosna`nosti presude.

Me{tani sela Kasidol, koje je pozna-
to po konjarima i kao rodno mesto
folk-dive Dragane Mirkovi} jo{ su u
{oku {ta ih je zadesilo. Savet Mesne za-

jednice Kasidola ekspresno je reago-
vao povodom nezapam}enog slu~aja
koji je zadesio njihovo selo i o svemu
obavestio nadle`ne slu`be. Predsednik
Saveta, Jugoslav @iki} ka`e da je o sve-
mu obavestio Centar za socijalni rad u
Po`arevcu i njegovog direktora.

- Li~no sam pozvao direktorku Cen-
tra i podrobno izvestio o celom slu~aj. U
ime Saveta mesne zajednica i me{tana
Kasidola zatra`io sam da se pomno is-
pita ceo slu~aj i da se nasilnik, ako se do-
ka`e da je uradio to {to je uradio, nakon
izdr`ane kazne protera iz sela i za svag-
da mu se zabrani dolazak, kategori~an
je prvi ~ovek Kasidola. M. V.

Uhap{en po`areva~ki bra~ni par nakon 15 uzastopnih provala

Ukrali satove i zlato
vredne 160.000 evra
Be~ - Nakon velike potrage, jedinica kriminalisti~ke policije u Be~u uspela je pro-
{le sedmice na dan zaljubljenih da rasvetli niz provala. Be~ka kriminalisti~ka po-
licija za borbu protiv uli~nog kriminala, na Dan zaljubljenih uhapsila je po`are-
va~ki bra~ni par N. K. (31) i M. K.(37) zbog kra|a i provala, koji su na~inili {te-
tu od oko 160.000 evra.

Osumnji~eni po`areva~ki bra~ni par uhap{eni su pro{log utorka u Be~u, na
podru~ju Osvaldgasse nakon uzastopnih 15 kra|a i provala, od strane policije za
borbu protiv uli~nog kriminala. Prilikom pretresa stana, policija je na{la skupo-
cene parfeme, satove i zlato u vrednosti od 160.000 evra. Pored ukradene robe,
policija je u njihovom autu na{la i odmah zaplenila 400 komada metaka od 9
mm. Uhap{eni po`areva~ki bra~ni par priznao je samo deo provala i kra|a za
koje su osumnji~eni, me|utim, dokazi koje je policija prikupila su neoborivi, re-
kao je portparol policije Daniel Furst. Nakon saslu{anja osumnji~eni su odvede-
ni u zatvoru Josefstadt. M. V.

Program Saveta za bezbednost u saobra}aju Velikog Gradi{ta

Oprema za policiju 
vredna 600.000 dinara

Veliko Gradi{te - Nastavljaju}i sarad-
nju sa lokalnom samoupravom, pred-
stavnici Policijske stanice u Velikom
Gradi{tu su, na prijemu kod predsed-
nika op{tine Dragana Mili}a, preuzeli
na kori{}enje oprema predvi|enu
programom Saveta za bezbednost u
saobra}aju. Paket opreme sadr`i kom-
pjuter sa {tampa~em, neseser za sao-
bra}ajnu policiju, 12 baterijskih lam-
pi, fotoaparat Nikon coolpix sa GPS,
dva tele-blica na akumulator sa punja-
~em, dva digitalna mera~a dubine {a-
ra, i osam reflektuju}ih prsluka, ukup-
ne vrednosti oko 600.000 dinara.

- Ovu opremu Op{tina uru~uje u
cilju nastavka saradnje saobra}ajne
policije i sektora za bezbednost sao-
bra}aja, te za{tite i podizanja nivoa
bezbednosti gra|ana. Saradnja je i do
sada bila veoma dobra, nabavljali smo
odre|ena sredstva i nastavi}emo to da
radimo kako bi slu`benici policije lak-
{e obavljali svoj posao. Predstoji nam

ugradnja bezbednosnih kamera u gra-
du i na raskrsnicama. Budu}i da smo
turisti~ka sredina, leti ovuda pro|e ne-
koliko stotina hiljada ljudi i potrebno
je da na{i policajci imaju uvid u to sta-
nje kako bismo imali {to manje ne`e-
ljenih posledica, istakao je Mili}. Na-
~elnik Policijske stanice Darko Pajki}
zahvalio je predsedniku na prepozna-
vanju zna~aja unapre|enja rada poli-
cije u Velikom Gradi{tu.

- Nadam se da }e uz program Save-
ta za bezbednost i anga`ovanje polici-
je, posebno saobra}ajne, kori{}enjem
ove opreme da se zna~ajno pobolj{a
stanje bezbednosti na podru~ju Poli-
cijske stanice Veliko Gradi{te. Pro{le
godine je smanjen broj saobra}ajnih
nezgoda i povre|enih lica kao i mate-
rijalna {teta. Verujem da }e u nared-
nom periodu ta brojka da bude jo{
manja i da }emo biti op{tina bez pogi-
nulih lica, rekao je na~elnik Pajki}.

Z. V.

Devoj~ica zasad bez trauma
Roditelji napastvovane devoj~ice ka`u da, zasad, njihova }erkica nema nikakvih trauma i da dobro
podnosi to {to joj se desilo. „Hvala Bogu, za sada nema nikakvih posledica po njeno sveukupno zdra-
vlje. Redovno jede, igra se i ne mokri u krevetu. Odmah nakon slu~aja lekari su je pregledali i nisu ni-
{ta lo{e na{li. Ako bude potrebe, sigurno }emo je ponovo odvesti kod lekara“, ka`u njeni roditelji.

Petrovac na Mlavi - U Kamenovu kod
Petrovca na Mlavi odr`an je pre Srete-
nja „Lov na bakarnu lisicu“, 25. po re-
du, u kojem je u~estvovalo oko 300 lo-
vaca iz Srbije i Republike Srpske. I po-
red lepog vremena
za lov i upornosti
raspolo`enih lovaca,
nije ustreljena nijed-
na lisica. Ipak, to ni-
je spre~ilo lovce da
se do kasnih sati
dru`e i zabavljaju uz
muziku i lova~ki gu-
la{, koji je spremio
Moma Jakovljevi} iz
@agubice. 

Dok se kr~kao
gula{, ispred Doma
kulture, gde je bila i
jedna prodajna te-
zga za lova~ku opre-
mu, lovci su pristi-
zali u grupama, neobavljena posla. To-
kom ru~ka u velikoj sali, uz orkestar
koji ih je sve vreme zabavljao, za lovce
i me{tane organizovana je i bogata lu-
trija zahvaljuju}i brojnim sponzori-
ma, a glavni zgoditak bio je putni~ki

automobil. Po{to niko nije ulovio lisi-
cu, nije bilo ni nagrade za najuspe{ni-
jeg lovca, ali je progla{en najbolji za
pro{lu godinu. 

Tu titulu osvojio je Milenko Rado-
savljevi}, kome su
organizatori uru~ili
pobedni~ki pehar.
Progla{eni su i naj-
bolji strelci glinenih
golubova, koji su se
takmi~ili na streli{tu
„Grof“, na kupu
„Vladimir Lale Pero-
vi}“. Prvo mesto
osvojio je Zoran La-
zi} iz @eleznika, dru-
go Radoslav Ili} iz
Rume, a tre}e Miro-
slav ^ukvas iz Pazo-
ve. Na ~etvrtom me-
stu na{ao se Dejan
Peli} iz In|ije, na pe-

tom Branko Ivane`a iz Je`evice, a na
{estom @eljko Andri} iz Dobanovaca.
Posle progla{enja pobednika, na kom
su bili i ~elnici op{tine Petrovac na
Mlavi, dru`enje i veselje lovaca nasta-
vljeno je do duboko u no}. M. V.

Se}anje na
prijatelja
na bilbordu
Po`arevac - U blizini `enskog za-
tvora u Po`arevcu, postavljen je
bilbord sa posvetom Nenadu Ne-
deljkovi}u, stra`aru u KPZ „Za-
bela“, koji se ubio sredinom janu-
ara. Na bilbordu su stihovi koje je
potpisao Nenadov prijatelj Dani-
lo Mari}. Nenad je izvr{io samo-
ubistvo, tako {to se obesio o gra-
nu drveta ispred ku}e svoje de-
vojke u Lu~ici, koja je najavila da
prekida njihovu vezu. M. V.

Lovci ostali praznih {aka u hajci na bakarnu lisicu

Kad nema zverke, 
dobar i glineni golub

Majka Danijela sa }erkicom

Odred be~ke kriminalisti~ke policije

Najbolji strelac Zoran Luki}
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